

Privacy Information

Who is responsible for the data processing for organising the event: [Zalando SE](https://sites.google.com/zalando.de/epi/1-objective-and-scope), see also here <https://sites.google.com/zalando.de/epi/1-objective-and-scope>

Purpose & Use Case: In order to organise a great Zalando summer party we need to facilitate an effective and safe invitation management and physical access management.

The following **data categories of participants** are processed:

- Zalando E-Mail-address
- First and last name
- Employee ID

Zalando is working with the following trusted **provider** in order to facilitate the organisation of the event in particular the invitation management:

dev crew berlin ug (haftungsbeschränkt) | web & mobile software development
Solmsstr.24 | Seitenflügel | 10961 Berlin | mq@dcb.ug | dcb.ug | Mobil : +49 172 4001889,
Geschäftsführer : Michael Quade, Amtsgericht Berlin Charlottenburg | HRB 169265 B using
Server in Cologne, Germany. No Cookies or tracking technologies are used by our provider.

Process in a nutshell: Zalando will send invitation emails where employees can register. A confirmation email including a QR code will be sent to the email address.

In order to check in at the announced event location with the QR code a Zalando batch or personal-ID will be required.

Legal basis: § 26 (1) BDSG, Art. 6 (1) 1 lit. b), 88 GDPR - Necessary execution of the employment, Art. 6 (1) lit. f GDPR based on our legitimate interest of Security and to execute the house right fo the event.

Your privacy rights at Zalando: <https://sites.google.com/zalando.de/epi/11-your-rights>

Informationen zum Datenschutz

Wer ist verantwortlich für die Datenverarbeitung zur Organisation der Veranstaltung: Zalando SE, siehe auch hier <https://sites.google.com/zalando.de/epi/1-objective-and-scope>

Zweck & Anwendungsfall: Um ein tolles Zalando Sommerfest zu organisieren, müssen wir ein effektives und sicheres Einladungsmanagement und ein physisches Zugangsmanagement ermöglichen.

Es werden folgende **Datenkategorien von Teilnehmern/ Teilnehmerinnen** verarbeitet:

- Zalando E-Mail Adresse
- Vor- und Nachname
- Mitarbeiter-ID

Zalando arbeitet mit folgender beauftragten **Anbieterin** zusammen, um die Organisation der Veranstaltung, insbesondere das Einladungsmanagement, durchzuführen:

dev crew berlin ug (haftungsbeschränkt) | web & mobile softwareentwicklung
Solmsstr.24 | Seitenflügel | 10961 Berlin | mq@dcb.ug | <https://dcb.ug> | Mobil : +49 172
4001889, Geschäftsführer : Michael Quade, Amtsgericht Berlin Charlottenburg | HRB 169265
B mit Server in Köln, Deutschland. Es werden keine Cookies oder Tracking-Technologien von
unserer Providerin verwendet.

Der **Prozess** in Kürze: Zalando verschickt Einladungs-E-Mails, in denen sich die Mitarbeiter registrieren können. An die E-Mail-Adresse wird eine Bestätigungsmail mit einem QR-Code gesendet.

Um mit dem QR-Code am angekündigten Veranstaltungsort einzuchecken, wird eine Zalando-Batch oder Personal-ID benötigt.

Rechtsgrundlage: § 26 (1) BDSG, Art. 6 (1) 1 lit. b), 88 EU-DSGVO - Erforderliche Durchführung des Beschäftigungsverhältnisses, Art. 6 (1) lit. f EU-DSGVO basierend auf unserem berechtigten Interesse der Sicherheit und zur Ausübung des Hausrechts für die Veranstaltung.

Deine Datenschutzrechte bei Zalando: <https://sites.google.com/zalando.de/epi/11-your-rights>